
Osadnivýbor
Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI

pro městskou část Černovir, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
ze 6. zasedání ze dne 06. 06. 2023

počet listů: 6
počet přÍ|oh/|jstů příloh: 1/1

. Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS., josef Pluskal, Luboš Zachař, Ing. FrantišekPřítomnt . , . ·Beran, Be. Vladirmr Prochazka, Mgr. Leona Felgrova

Omluveni:

Hosté: Jiří Preclík

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 06. 06. 2023, 18:15, v šálku tělocvičny v Černovíru

1. zahájeni
2. Přehled realizovaných projektů

. . . 3. Majetkové záležitostiProgram jednani: 4. Podnety obyvatel
5. Rfizné
6. Závěr
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1. zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. Z.M. hned na úvod
poděkovala členům OV za pořádání akce Dne pro sousedy. Dále seznámila členy
s informacemi ze setkání se zástupci města, které proběhlo ve středu 24. 05. 2023. Mimo
body zápisu se také řešilo odkládání odpadu mimo barevné zvony - černá skládka na spodní
křižovatce, opětovný požadavek na vyčištění zvonů, možnosti parkování během výstavby
splaškové kanalizace.
OV obdržel email od pana J. M. z Václavova, který natočil video během ,,střelby" na střelnici
a zachytil hlučnost střeleb ve více jak kilometr vzdáleném Václavově.
Děkujeme také panu Petru Sloupenskému, který OV zaslal fotky Čemovíru z ptačí
perspektivy.
Letošní vánoční stromeček by měl být opět čemovírský, smrk ze své zahrady nabídla paní
Anna Šípková, za což moc děkujeme.

2. Přehled realizovaných projektů
ODTOKOVÉ ŽLABY - NA TICHÉ ORLICI, ČERNOVÍR, VÁCLAVOV
Byla provedena ,,obhlídka" odtokových žlabů (srážek) a zjištěny nesrovnalosti v evidenci. Na
město Ústí nad Orlicí byl předán aktuální soupis počtu žlabů (včetně fotodokumentace jejich
skutečného stavu) s požadavkem na jejich vyčištění, které spadá do pravidelné roční údržby,
kterou zajišťuje spol. TEPVOS. Bohužel více jak polovina žlabů neplní svoji fůnkci, neboť'
jsou po většinu roku znečištěny, srážková voda z nich není nikam odváděna.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: OV navrhuje vyčištění odtokových žlabů, které spadá do pravidelné
roční údržby a u problémových žlabů vyřešit odvádění srážkových vod.
Stav: v řešení

SPODNÍ KŘIŽOVATKA A KONTEJNERY

Řešení spodní křižovatky a umístění kontejnerů na tříděný odpad. Návrh řešení křižovatky
vyhodnotil pan projektant Ing. Cihlář, úpravy by byly možné, ale ještě před samostatnou
změnou projektu se požadované změny proberou s Dopravním inspektorátem UO - Policií
ČR.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: OV by chtěl požádat o sjednání schůzky na Dopravním inspektorátu a
zároveň by se zástupci OV chtěli této schůzky zúčastnit.
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK

Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, OV se seznámil s projektem obou
propustků, budeme jednat o možnosti jejich vyhotovení s finanční spoluúčastí OV
Schůzka s LesV ČR: jednání o stavu potoka a záchytného poldru, možnosti pročištění koryta
atd., schůzka proběhla 28.4.2023, za OV přítomen Luboš Zachař. Realizace poldru by byla
finančně velice náročná a také zde nejsou vyřešeny majetkové vztahy.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Návrhy a doporuČení: Doporučujeme vyčištění horní nádrže. Zároveň OV navrhuje, aby
oba propustky byly zrealizovány v letech 2024 - 2025.
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Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Dne 28.4.2023 se uskutečnilo jednání s Lesy ČR a
vedoucím ŽP Mgr. Kopeckým. Vše bylo zdokumentováno a přislíbeno další jednání.
Stav: v řešení

HOSTINEC U BOBŠE

Projektová dokumentace je dokončena. Město UO s firmou TEPVOS na společné schůzce
jednali o možnosti rekonstrukce po etapách.

VYČIŠTĚNÍ KORYTA ŘEKY TICHÁ ORLICE

Město Ústí nad Orlicí je dohodnuto s Povodím Labe na vyčištění koryta řeky Tiché Orlice
v okolí čemovírského mostu. Schůzka všech zúčastněných stran proběhla 20. 4. 2023.
K vyčiŠtění dojde během měsíce Června 2023. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: v řešení

VÁCLAVOV

Umístěna bude klasická lampa veřejného osvětlení. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Firma TEPVOS bude realizovat vybudování
osvětlovacího bodu, je podána žádost na ČEZ, termín není znám.
Stav: v řešení

STARÉ OLDŘICHOVICE
Oprava schodů a skluz pro kola a kočárky. Hrazeno bude 50 % z rozpočtu
rozpočtu města Ústí nad Orlicí. Dne 26. 5. 2023 proběhla na místě schůzka se
Práce budou zahájeny co nejdříve, během oprav bude schodiště s opatrností stále
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Stav: v řešení

OV a 50% Z
zhotovitelem.
průchozí.

NOVÉ HERNÍ PRVKY
Pořízení nové vahadlové houpačky a věžové sestavy od firmy Hřiště hrou s.r.o.. na
náměstíčko v Čemovíru. Cenová nabídka byla odsouhlasena. Hrazeno bude 50 % z rozpočtu
OV a 50% z rozpočtu města Ústí nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: OV doporučuje, aby se objednaly nové herní prvky a instalace
proběhla ještě v tomto roce.
Stav: v řešení

AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA NA LETOHRAD
Oprava autobusové zastávky (směr Letohrad) je přislíbena. Jednalo by se o nový nátěr, nové
boční stěny, opravu lavičky. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bude opravena a natřena zastávka na Letohrad, Pod
Hutvaldem a točna, natřeny budou lavičky uvnitř zastávek, termín realizace do 30.6.2023,
nátěr bude proveden za vhodných klimatických podmínek.
Stav: splněno
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KANALIZACE
Práce na výstavbě splaškové kanalizace byly zahájeny. Upozorňujeme, že každá nemovitost
musí mít zpracovanou projektovou dokumentaci na kanalizační domovní přípojku. Občané by
do schránek měli obdržet leták s dalšími informacemi.
Další informace jsou dostupné na https://tepvos.czNanalizace-cemovir/

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV vyhodnotil nabídky certiňkovaných prvků. Uvažuje se o pořízení basketbalových košů a
pingpongového venkovního stolu. Dále se také připraví provozního řád veřejného hřiště. Také
se zvažuje možnost osázení prostor živým plotem.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Návrhy a doporučení: OV předloží městu vybrané certiňkované prvky a požádá o kompletní
cenovou nabídku i s montáží, dopravou atd..
Stav: v řešení - budeme čekat na výsledek hlasování participativního rozpočtu

3. Majetkové záležitosti
Osadní výbor nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 185/1 v k. ú. Čemovír u Ústí nad Orlicí
panu M. J..

4. Podněty obyvatel
UMÍSTĚNÍ ZRCADLA U CP. 64/LÁVKY
OV obdržel požadavek, zda by bylo možné umístit malé zrcadlo u výjezdu na hlavní
komunikaci u čp. 64/lávky, kde je špatná viditelnost.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Bc. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: OV zjistí, zda zrcadlo, které bylo odinstalováno z křižovatky, by bylo
možné umístit k Cp. 64.
Stav:

VYČIŠTĚNÍ KANÁLU U CYKLOSTEZKY POD LESEM A OPRAVA VÝTLUKŮ

Kanál, který zachycuje vodu z lesa je zaneSený a neplní svoji fůnkci. Při dalších deštích hrozí
riziko zaplavení cyklostezky. V cyklostezce jsou také nebezpečné výtluky, které by se měly
co nejrychleji opravit, aby nedošlo k úrazu cyklistů a bruslařů.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Návrhy a doporučení: OV navrhuje, aby bylo vyčištěno ,,koryto" mezi cyklostezkou a
lesem, zároveň i zaneSený odtokový kanál. Nutné je také vyspravit výtluky v komunikaci.
Stav: v řešení

VYČIŠTĚNÍ ŽLÁBKŮ NA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVCE - NÁMĚSTÍČKO
ČERNOVÍR

Na autobusové zastávce jsou na střeše ucpány odtokové žlábky. Voda tak zatéká do zastávky.
Ničí se tím její vnitřní prostor včetně dřevěné lavičky.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Návrhy a doporučení: OV navrhuje, aby byly žlábky pročištěny co nejdříve.
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Stav: splněno

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
OV přišel s nápadem, že by se mohl nechat udělat kalendář Čemovíru a jeho okolí. Fotografie
historické nebo současné (případně obě varianty). Budeme zjišťovat zájem mezi občany. Cena
by se pohybovala kolem 200 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: beze změny

TÚJE NA HŘBITOVĚ
Byli jsme opětovně dotázáni, zda by bylo možné vyřešit problém s tújemi na hřbitově, které
znečišťují hroby v jejich blíZkosti. Také se uvažuje o osázení prostoru mezi hřbitovní zdí (za
márnicí) a plotem p. Šimáška.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Návrhy a doporučení: OV požádá odbor životního prostředí o místní šetření.
Stav: v řešení

5. Různé
KONTROLA HYDRANTŮ
Během měsíce srpna/září 2023 bude provedena kontrola
přítomen Luboš Zachař. Na konkrétním termínu kontroly
z firmy Tepvos.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: beze změny

fůnkčnosti hydrantů. Za OV bude
se OV domluví s panem Kaválkem

DŘEVĚNÝ VÝR
OV se seznámil s nabídkami a rozhodl se pro nabídku pana
prostranství u Lípy přátelství. Těmín realizace do 31. 08. 2023.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: objednáno

Sibery. výr bude umístěn na
Bude hrazeno z rozpočtu OV.

6. Závěr
Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasováni:

Pro: 7 Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS., josef Pluskal, Luboš Zachař, Ing.
František Beran, Be. Vladimír Procházka, Mgr. Leona Felgrová

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: O -

Termin přIštIho zasedání:

Přílohy zápisu:

01. 08. 2023 v 18:15 hod v šálku tělocvičny v Černovíru,

Prezenční listina ze dne 06. 06. 2023
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Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 06.06.2023

Ověřil: Zuzana Mačátová Předseda , 06.06.2023osadního výboru

Děkujeme Městu Ústí nad Orlicí, SDH Černovír, T.J. Sokol
Černovír z. s., Lence Čevona, Verče Plecháčkové a Elišce

Mačátové za pomoc s pořádáním Dne pro sousedy.
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